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    ROMÂNIA 
JUDEŢUL VASLUI 

      CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI HUŞI 
       735100 – Huşi, Judeţul Vaslui, str.1 Decembrie, nr. 9 

      tel. 0235 - 480009 / fax  0235 - 480126 

     web : www.primariahusi.ro 
e-mail : primar@primariahusi.ro  

  
 

PROCES VERBAL 

           Încheiat  astăzi  08 decembrie  2023  în cadrul  ședinței  extraordinare, 

convocată de îndată a Consiliului Local al municipiului Huşi , convocata 

conform Dispoziţiei primarului  municipiului Huşi nr.1354 din 05.12.2023 

 

          Conform Dispoziţiei primarului municipiului Huşi nr.1354 din 08.12.2023   a 

fost convocat de îndată  în  ședință extraordinară   Consiliul  Local al municipiului 

Huşi pentru data de 08 decembrie 2023  , ora  08,30, la camera nr.20 din Primăria 

Municipiului Huși. 

          La şedinţa participă : jr.Ciupilan Valeriu Ioan – viceprimarul municipiului 

Husi , jr.Monica Dumitrașcu – secretar general al municipiului Huși. 

          Ca invitaţi  la şedinţa participă : ec.Safta Trofin – director executiv  Directia 

Economica, jr.Irina Filote - șef Serviciu Administrație Publică Locală , 

ing.Dumascu Emanoel – sef Serviciu Tehnic, ec.Sirghe Aurora – sef Serviciu 

Managementul Proiectelor Europene, d-na Tirdea Oana, d-l Damian Valerica, d-na 

Antohi Tatiana, d-na Micnea Mariana – salariati in cadrul Serviciului  

Managementul Proiectelor Europene, dl.Boeru Sergiu – consilier personal al  

primarului municipiului Husi. 

         La ședința Consiliului Local al municipiului Huși din 08 decembrie  2023  nu 

a  participat   presa locală. 

         Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin afişare pe  site-ul instituţiei , în data 

de  05.12.2023  a Dispoziției de convocare nr.1354 din 05.12.2023. 

        Secretarul general  al municipiului Huși, jr.Monica Dumitrașcu: Buna 

dimineața! La ședința CL Huși  de astăzi, 08 decembrie 2023, din totalul de 18  

consilieri în funcție sunt prezenţi la şedinţa un număr de  18 consilieri locali din 

care: 13 consilieri locali prezenti fizic in sala de sedinta, un numar de 5(cinci) 

consilieri locali sunt  prezenti folosind   mijloace electronice utilizând o platformă 

online de videoconferință ( d-l Cocuz Adrian, d-na Corjinschi  Ioan Alexandru,  

d-l Focia Alexandru, d-na Mardari Gianina, d-l Romila Claudiu) . 

        Secretarul general  al municipiului Huși, jr.Monica Dumitrașcu: Ședința este 

legal constituită. 

         Preşedinte de şedinţa pentru o perioada de 3 luni de zile ( luna noiembrie 

2023, luna decembrie 2023, luna  ianuarie 2024 ) , a fost ales  domnul  consilier 

POPA CRISTINEL. 

http://www.primariahusi.ro/
mailto:primar@primariahusi.ro
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        Secretarul general al municipiului Huși, jr.Monica Dumitrașcu : Avand in 

vedere ca este  desemnat presedinte pentru aceasta lună, dau cuvantul domnului   

consilier  Popa Cristinel. 

        Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel :Buna dimineata 

!Supun la vot ordinea de zi alcatuita dintr-un numar de 11(unusprezece)proiecte de 

hotarare. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea 

mainii”.           

            Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian 

X 
foloseste  

platforma  online 

de videoconferinta 
 

- - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru 

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- -  

7.  Focia Alexandru 

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

  

8.  Mardari Gianina 

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  Romila Claudiu  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

           Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier  Popa Cristinel : Ordinea de zi   

a fost aprobata cu 18 voturi pentru). 
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  Ordinea de zi are urmatorul continut : 

 
         1.Proiect de hotarare nr.508 din 05.12.2023  privind  aprobarea  

implementarii etapei a II a,  a proiectului “Reabilitarea, modernizarea şi 

echiparea infrastructurii educaţionale pentru corp clădire C1 al  Colegiului 

Agricol Dimitrie Cantemir“ SMIS 122165 in cadrul Programul Regional Nord 

Est  2021-2027,  in scopul finalizarii integrale, precum si sustinerea cheltuielilor 

necesare in acest sens (cofinantare, cheltuieli neeligibile). 

 

          2.Proiect de hotarare nr.509 din 05.12.2023  privind  aprobarea  

implementarii etapei a II a ,  a proiectului “Regenerare cartier Corni din 

municipiul Husi prin realizare/dotare infrastructura educationala pentru 

educatia prescolara si modernizare spatii publice urbane ” cod SMIS 125731   

in cadrul Programului Regional Nord Est 2021-2027,  in scopul finalizarii integrale, 

precum si sustinerea cheltuielilor necesare in acest sens (  cofinantare, cheltuieli 

neeligibile). 

 

          3.Proiect de hotarare nr.510 din 05.12.2023  privind  aprobarea  

implementarii etapei a II a ,  a proiectului “Reducerea emisiilor de carbon in 

Municipiul Husi bazata pe Planul de Mobilitate Urbana Durabila ” cod SMIS 

123567   in cadrul Programului Regional Nord Est 2021-2027,  in scopul finalizarii 

integrale , precum si sustinerea cheltuielilor necesare in acest sens (  cofinantare, 

cheltuieli neeligibile). 

 

          4.Proiect de hotarare nr.511 din 05.12.2023  privind  aprobarea  

implementarii etapei a II a,  a proiectului “Reabilitarea termica/modernizare 

sediul Primariei municipiului Husi” cod SMIS 117872   in cadrul Programului 

Regional Nord Est 2021 - 2027,  in scopul finalizarii integrale, precum si sustinerea 

cheltuielilor necesare in acest sens (cofinantare, cheltuieli neeligibile). 

 

           5.Proiect de hotarare nr.512 din 05.12.2023 privind  aprobarea prelungirii 

duratei proiectului “Reabilitare Cladire Baia Populara si infiintarea unui 

Centru Social de Urgenta in Municipiul Husi” cod SMIS 142240,  finanțat în 

cadrul POR 2014-2020,  in scopul finalizarii acestuia din fonduri proprii pana cel 

tarziu la data de 31.12.2024. 

 

          6.Proiect de hotarare nr.513 din 05.12.2023 privind  aprobarea prelungirii 

duratei proiectului “Reabilitare dispensar Casa Ralea și înființarea unui Centru de 

recuperare medicală pentru adulți și copii” cod SMIS 142238,  finanțat în cadrul 

POR 2014-2020,  in scopul finalizarii acestuia din fonduri proprii pana cel tarziu la 

data de 31.12.2024. 
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         7.Proiect de hotarare nr.514 din 05.12.2023 cu privire la aprobarea 

prelungirii duratei proiectului “Construirea unui teatru de vara in zona Recea” 

cod SMIS 153167 finanțat în cadrul POR 2014-2020;, in scopul finalizarii acestuia 

din fonduri proprii pana cel tarziu la data de 31.12.2024. 

 

          8.Proiect de hotarare nr.515 din 05.12.2023 cu privire la aprobarea 

prelungirii duratei proiectului “Construcția unui centru multi-funcțional în 

ZUM 3-Dric” cod SMIS 138482 finanțat în cadrul POR 2014-2020; în scopul 

finalizării acestuia din fonduri proprii până cel târziu la data de 31.12.2024. 

 

        9.Proiect de hotarare nr.516 din 05.12.2023  privind aprobarea privind  

aprobarea acordarii despagubirilor cofinantatorilor conductei de gaze naturale 

situate in str.Corni, municipiul Husi, jud.Vaslui, in valoare de  968,04 lei cu TVA, 

reprezentand cota-parte la investitia existenta (racord de gaze naturale in lungime 

de 11 m) si la extinderea conductei de distributie, a carei plata este necesara pentru 

racordarea cladirii Gradinita nr.8 Husi  care face obiectul proiectului “Rest de 

executat-Construire Gradinita nr.8 - Husi ”. 

 

        10.Proiect de hotarare  nr.517 din 05.12.2023 privind alocarea sumei de 

20.000 lei cu TV, reprezentand un ajutor financiar pentru Parohia “Sfantul Ilie” 

Husi. 

 

        11.Proiect de hotarare nr.518 din 05.12.2023 privind rectificarea bugetului 

local -etapa decembrie 2023. 

 
 Se trece la discutarea pe puncte a ordinei de zi . 
 
           Președintele de ședință , domnul consilier Popa Cristinel    solicita   comisiilor  de 

specialitate sa prezinte avizele pentru proiectele de hotarare inscrise pe ordinea de zi a sedintei 

CL din  08 decembrie  2023  , daca se poate? 

           Domnul consilier  Matei Ionel : Din partea Comisiei  juridică şi de disciplină, pentru 

administraţie publică  locală, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor 

cetăţeneşti - exista avize favorabile pentru toate proiectele de hotarare. 

           Doamna consilier Toma Cătălina Tania : Din partea Comisiei pentru amenajarea 

teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public şi privat al municipiului, realizarea 

lucrărilor publice, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură –exista avize favorabile 

pentru toate proiectele de hotarare.   

           Domnul consilier Popa Cristinel : Din partea Comisia de studii, prognoze şi programe 

economico-sociale, buget, finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ - exista avize favorabile 

pentru toate proiectele de hotarare.   

          Doamna consilier Patrașcu Luiza: Din partea Comisiei   de comunicare, integrare 

europeana, relatii cu alte consilii locale sau organisme similare, relatii externe –  exista avize 

favorabile pentru toate proiectele de hotarare. 
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          1.Proiect de hotarare nr.508 din 05.12.2023 privind  aprobarea  

implementarii etapei a II a,  a proiectului “Reabilitarea, modernizarea şi 

echiparea infrastructurii educaţionale pentru corp clădire C1 al  Colegiului 

Agricol Dimitrie Cantemir“ SMIS 122165 in cadrul Programul Regional Nord 

Est  2021-2027,  in scopul finalizarii integrale, precum si sustinerea cheltuielilor 

necesare in acest sens (cofinantare, cheltuieli neeligibile). 

              Preşedintele de şedinţă, domnul consilier  Popa Cristinel  precizeaza 

ca există  avize favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest 

proiect de hotarare: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea 

domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia  de comunicare, integrare europeana, relatii cu alte consilii 

locale sau organisme similare, relatii externe – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.    

        Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Sunt discutii   la 

acest proiect de hotarare?  

        Doamna ec.Sirghe Aurora – sef Serviciu Managementul Proiectelor Europene: 

Aici, la acest proiect de hotarare, daca imi permiteti,  as vrea sa mentionez, si nu 

numai la acest proiect de hotarare, la toate cele 8 proiecte de hotarare, pe fonduri 

europene, am  introdus inca un articol,Art.3, cu valoarea estimata rest de executat 

in anul 2024 pentru proiectele etapizate si pentru cele nefinalizate. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Dar cand ati introdus acest  articol? 

         Doamna ec.Sirghe Aurora – sef Serviciu Managementul Proiectelor 

Europene: Aseara, in urma discutiilor cu cei de la ADR, pentru ca la o parte din …. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Am solicitat si eu ieri, de asta v-am 

intrebat. 

         Doamna ec.Sirghe Aurora – sef Serviciu Managementul Proiectelor 

Europene:…..proiecte au solicitat valori, pentru o alta parte nu au solicitat. Si 

atunci am intrebat, cum facem astfel incat, oricum sumele acestea sunt estimate, 

repet, ele o sa fie cuantificate exact dupa ce se va valida ultima cerere de 

rambursare, asta fiind undeva in ianuarie-februarie 2024.Dar ca estimare, la data de 

astazi astea sunt pe care vi le vom comunica. 
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        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Bun, o sa ne spuneti la fiecare 

proiect de hotarare in parte despre ce este vorba, ce articol se introduce si 

continutul acestuia. 

        Doamna ec.Sirghe Aurora– sef Serviciu Managementul Proiectelor 

Europene:Exact, vom prezenta continutul articolului care se introduce la fiecare 

proiecte de hotarare. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Va rog! Se completeaza proiectul 

de hotarare, dar si in referatul de aprobare trebuiau mentionat toate motivele 

obiective care au dus la prelungirea perioadei. 

          Doamna ec.Sirghe Aurora – sef Serviciu Managementul Proiectelor 

Europene: Vi le prezentam pe toate. 

          Doamna Tirdea Oana – Serviciul Managementul Proiectelor Europene: Se 

completeaza proiectul de hotarare cu Art.3, dupa cum urmeaza: 

           “Art.3.(1).Se aprobă noua valoare estimată rest necesar de finantare a 

proiectului “Reabilitarea, modernizarea şi echiparea infrastructurii educaţionale 

pentru corp clădire C1 al  Colegiului Agricol Dimitrie Cantemir“, cod SMIS 

122165, în cuantum de 6.647.308,50 lei (inclusiv TVA) din care valoarea eligibilă 

de 6.242.042,88 lei (inclusiv TVA), aferentă etapei a II-a a proiectului în cadrul 

Programului Regional Nord Est 2021-2027. 

               (2) Se aprobă alocarea sumei de 124.840,86 lei cu TVA, reprezentând 

contribuția proprie de 2% din valoarea eligibilă a proiectului, precum și valoarea 

neeligibilă în cuantum de 405.265,62 lei (inclusiv TVA), aferentă etapei a II-a a 

proiectului ”Reabilitarea,Modernizare si Echiparea infrastructurii educaționale 

pentru corp clădire C1 al Colegiului Agricol Dimitrie Cantemir”, cod SMIS 

122165, în cadrul Programului Regional Nord Est 2021-2027.” 

         Doamna ec.Sirghe Aurora – sef Serviciu Managementul Proiectelor 

Europene: Aici dorim sa spunem  ca, practic, influienta asupra bugetului local nu 

afecteaza, pentru ca se preconizeaza, ca dupa ce se va aproba etapizarea, sa fie 

finantate cheltuielile eligibile din Programul de finantare Nord-Est 2021-2027. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: In etapa a 2-a se va finanta  din 

Programul de finantare ?! 

         Doamna ec.Sirghe Aurora – sef Serviciu Managementul Proiectelor 

Europene:Da. Pana la 31.12.2024. 

        Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Alte discutii? Daca 

nu mai sunt, trecem la vot. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Era vorba si de un motiv care 

trebuia trecut , dar in fine, mergem mai departe! 

        Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Supun la vot 

proiectul de hotărâre completat cu continutul Art.3 mentionat anterior. Cine este  

pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
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         Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian 

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 
 

- - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru 

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- -  

7.  Focia Alexandru 

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

8.  Mardari Gianina 

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

9.  Matei Ionel  
X 

 
- - 

10.  Matei Gabriela 
X 

 
- - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

14.  Popa Cristinel 
X 

 
- - 

15.  Romila Claudiu  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

             Secretar general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea 

completată  a fost adoptată cu  18  voturi  pentru). 
 

         2.Proiect de hotarare nr.509 din 05.12.2023  privind  aprobarea  

implementarii etapei a II a ,  a proiectului “Regenerare cartier Corni din 

municipiul Husi prin realizare/dotare infrastructura educationala pentru 

educatia prescolara si modernizare spatii publice urbane ” cod SMIS 125731   

in cadrul Programului Regional Nord Est 2021-2027,  in scopul finalizarii 

integrale, precum si sustinerea cheltuielilor necesare in acest sens (  

cofinantare, cheltuieli neeligibile). 
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       Preşedintele de şedinţă, domnul consilier  Popa Cristinel  precizeaza ca 

există  avize favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest 

proiect de hotarare: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea 

domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia  de comunicare, integrare europeana, relatii cu alte consilii locale sau 

organisme similare, relatii externe – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

        Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Sunt discutii   la 

acest proiect de hotarare?  

       Doamna Micnea Mariana – Serviciul Managementul Proiectelor Europene: Se 

completeaza proiectul de hotarare cu Art.3, dupa cum urmeaza: 

“Art.3.(1) Se aproba noua valoare estimata rest necesar de finantare a 

proiectului “Regenerare cartier Corni din municipiul Husi prin realizare/dotare 

infrastructura educationala pentru educatia prescolara si modernizare spatii publice 

urbane ” cod SMIS 125731,in cuantum de 2.509.291.72 lei (inclusiv TVA) din care 

valoarea eligibila de 2.400.380 lei(inclusiv TVA),aferenta etapei a II-a a proiectului 

in cadrul Programului Regional Nord Est 2021-2027 

  (2) Se aproba alocarea sumei de 48.007,60 lei cu TVA,reprezentand 

contributia proprie de 2% din valoarea eligibila a proiectului ,precum si valoarea 

neeligibila in cuantum de 108.911.72 lei(incusiv TVA) aferenta etapei a II-a a 

proiectului “Regenerare cartier Corni din municipiul Husi prin realizare/dotare 

infrastructura educationala pentru educatia prescolara si modernizare spatii publice 

urbane ” cod SMIS 125731 in cadrul Programului Regional Nord Est 2021-2027.” 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Supun la vot 

proiectul de hotărâre completat cu continutul Art.3 mentionat anterior. Cine este  

pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

            Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X 
foloseste platforma  

- - 
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online de 

videoconferinta 
 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru 

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- -  

7.  Focia Alexandru 

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

8.  Mardari Gianina 

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  Romila Claudiu  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

             Secretar general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea 

completată  a fost adoptată cu  18  voturi  pentru). 

 

         3.Proiect de hotarare nr.510 din 05.12.2023  privind  aprobarea  

implementarii etapei a II a ,  a proiectului “Reducerea emisiilor de carbon in 

Municipiul Husi bazata pe Planul de Mobilitate Urbana Durabila ” cod SMIS 

123567  in cadrul Programului Regional Nord Est 2021-2027,  in scopul 

finalizarii integrale , precum si sustinerea cheltuielilor necesare in acest sens (  

cofinantare, cheltuieli neeligibile). 

          Preşedintele de şedinţă, domnul consilier  Popa Cristinel  precizeaza ca 

există  avize favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest 

proiect de hotarare: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea 

domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     
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•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia  de comunicare, integrare europeana, relatii cu alte consilii locale sau 

organisme similare, relatii externe – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

         Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Sunt discutii   la 

acest proiect de hotarare?  

         Domnul  Damian Valerică – Serviciul Managementul Proiectelor Europene: 

Se completeaza proiectul de hotarare cu Art.3, dupa cum urmeaza: 

           “Art.3.(1). Se aproba noua valoare estimata rest necesar de finantare a 

proiectului “Reducerea emisiilor de carbon in Municipiul Husi bazata pe Planul de 

Mobilitate Urbana Durabila ” cod SMIS 123567, in cuantum de 28.580.885,00 

lei(inclusiv TVA), din care valoarea eligibila de 25.084.845,00  lei(inclusiv TVA), 

aferenta etapei a II-a, a proiectului “Reducerea emisiilor de carbon in Municipiul 

Husi bazata pe Planul de Mobilitate Urbana Durabila” cod SMIS 123567   din 

cadrul Programului Regional Nord Est 2021-2027.   

           (2). Se aproba alocarea sumei de 501.696,90 lei cu TVA, reprezentand 

contributia proprie de 2% din valoarea eligibila a proiectului, precum si valoarea 

neeligibila in  cuantum de 3.496.040,00 lei(inclusiv TVA), aferenta etapei a II-a a 

proiectului “Reducerea emisiilor de carbon in Municipiul Husi bazata pe Planul de 

Mobilitate Urbana Durabila” cod SMIS 123567, in cadrul Programului  Regional 

Nord Est 2021-2027.” 

          Domnul  Damian Valerică – Serviciul Managementul Proiectelor Europene: 

In cadrul sumei de 3.496.040,00 lei(inclusiv TVA), suma de 3.300.000 lei este  

TVA-ul la autobuze care ni-l va da statul. Sa va explic de ce suma este asa de mare, 

noi am facut o cerere de prefinantare  de vreo “22 milioane”, autobuzele sunt sosite 

dar am pus preventiv  suma asta, dar o sa scada, daca facem platile pana la 31.12., o 

sa scada cu vreo “22 milioane” suma respectiva. Acum , motive de intarziere au 

fost mai multe, de exemplu, la Terminal a fost scoasa la licitatie de vreo 2-3 ori si 

nu s-a prezentat nimeni, apoi au mai aparut problem tehnice. Alt motiv de intarziere 

este acela ca cererile de prefinantare ajung cu mare intarziere, la 2-3 luni, noi nu 

avem bani sa platim din sume eligibile si atunci trebuie sa asteptam, plus ca cererile 

de rambursare care le dam stau cate vreo 2 luni , pentru ca este lipsa de personal la 

ADR. Acum, in ultimul moment, au aparut multe acte legislative, care efectiv, nici 

ei nu stiu. 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Procentula, din totalul Proiectului, 

cat s-a executat pana acuma? 

          Domnul  Damian Valerică – Serviciul Managementul Proiectelor Europene: 

Eu v-am dat sumele. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Ne-ati spus rest de executat 

28.580.885,00 lei(inclusiv TVA). 
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         Domnul  Damian Valerică – Serviciul Managementul Proiectelor Europene: 

Au fost 32 de milioane, autobuzele sunt 22 de milioane, sunt venite, am pus 

preventiv suma aceasta. Am facut strazile la Terminal, mai mult de 60%, si speram 

sa platim si autobuzele.Autobuzele sunt venite. 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Termenul de finalizare pana cand 

este? 

           Domnul Damian Valerică – Serviciul Managementul Proiectelor 

Europene:Pana la sfarsitul anului viitor. Este etapizare, nu implica financiar bugetul 

local. 

        Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Multumim! Supun la 

vot proiectul de hotărâre completat cu continutul Art.3 mentionat anterior. Cine 

este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

            Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian 

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 
 

- - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru 

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- -  

7.  Focia Alexandru 

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

8.  Mardari Gianina 

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  Romila Claudiu  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 
 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 
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             Secretar general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea 

completată  a fost adoptată cu  18  voturi  pentru). 

 

            4.Proiect de hotarare nr.511 din 05.12.2023  privind  aprobarea  

implementarii etapei a II a,  a proiectului “Reabilitarea termica/modernizare 

sediul Primariei municipiului Husi” cod SMIS 117872   in cadrul Programului 

Regional Nord Est 2021 - 2027,  in scopul finalizarii integrale, precum si 

sustinerea cheltuielilor necesare in acest sens (cofinantare, cheltuieli 

neeligibile). 

              Preşedintele de şedinţă, domnul consilier  Popa Cristinel  precizeaza 

ca există  avize favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest 

proiect de hotarare: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea 

domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia  de comunicare, integrare europeana, relatii cu alte consilii locale sau 

organisme similare, relatii externe – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

         Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Sunt discutii   la 

acest proiect de hotarare?  

         Domnul  Damian Valerică – Serviciul Managementul Proiectelor Europene: 

Se completeaza proiectul de hotarare cu un articol nou,Art.3, dupa cum urmeaza: 

            “Art.3.(1). Se aproba noua valoare estimata rest necesar de finantare a 

proiectului “Reabilitarea termica/modernizare sediul Primariei municipiului Husi” 

cod SMIS 117872, in cuantum de 2.100.000,00.lei(inclusiv TVA), din care 

valoarea eligibila de 650.000,00 lei(inclusiv TVA), aferenta etapei a II-a a 

proiectului din cadrul Programului Regional Nord Est 2021-2027.   

   (2). Se aproba alocarea sumei de 13.000,00 lei cu TVA, reprezentand 

contributia proprie de 2% din valoarea eligibila a proiectului, precum si valoarea 

neeligibila in  cuantum de 1.450.000,00 lei(inclusiv TVA), aferenta etapei a II-a a 

proiectului “Reabilitarea termica/modernizare sediul Primariei municipiului Husi”, 

cod SMIS 117872, in cadrul Programului  Regional Nord Est 2021-2027.” 

Domnul  Damian Valerică – Serviciul Managementul Proiectelor Europene: 

Motive, aici constructorul …… 

Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Cheltuieli neeligibile? 
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Doamna ec.Sirghe Aurora – sef Serviciu Managementul Proiectelor 

Europene: 1.450.000,00 lei(inclusiv TVA). 

Domnul  Damian Valerică – Serviciul Managementul Proiectelor Europene: 

Da, asa cum am mentionat si in articolul care competeaza proiectul de hotarare, 

valoarea neeligibila in  cuantum de 1.450.000,00 lei(inclusiv TVA).Am mentionat 

anterior. 

        Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Daca mai sunt  

discutii, alte intrebari? Daca nu, supun la vot proiectul de hotărâre completat cu 

continutul Art.3 mentionat anterior. Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? 

Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

         Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian 

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru 

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- -  

7.  Focia Alexandru 

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

8.  Mardari Gianina 

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  Romila Claudiu  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 
 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

             Secretar general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea 

completată  a fost adoptată cu  18  voturi  pentru). 
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        5.Proiect de hotarare nr.512 din 05.12.2023 privind  aprobarea 

prelungirii duratei proiectului “Reabilitare Cladire Baia Populara si 

infiintarea unui Centru Social de Urgenta in Municipiul Husi” cod SMIS 

142240,  finanțat în cadrul POR 2014-2020,  in scopul finalizarii acestuia din 

fonduri proprii pana cel tarziu la data de 31.12.2024. 

          Preşedintele de şedinţă, domnul consilier  Popa Cristinel  precizeaza ca 

există  avize favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest 

proiect de hotarare: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea 

domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia  de comunicare, integrare europeana, relatii cu alte consilii locale sau 

organisme similare, relatii externe – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

         Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Sunt discutii   la 

acest proiect de hotarare?  

        Domnul Damian Valerică – Serviciul Managementul Proiectelor Europene: 

Aici, tot asa, se introduce un nou articol: 

            “ Art.3. Se aproba noua valoare estimata rest necesar de finanțare pentru 

proiectul “Reabilitare Cladire Baia Populara si infiintarea unui Centru Social de 

Urgenta in Municipiul Husi” cod SMIS 142240, respectiv cheltuielile estimate 

pentru finalizarea proiectului dupa data de 31.12.2023, in suma de 1.150.000,00 

lei(inclusiv TVA).” 

         Domnul  Damian Valerică – Serviciul Managementul Proiectelor Europene: 

Conform estimarii facute de proiectant, noi cheltuim toata suma eligibila care a fost 

in proiect. Nici aici nu afecteaza bugetul, suma de 1.150.000,00 lei  este o suma 

mult mai mica decat suma initiala, neeligibila. 

       Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Asta este tot articolul ? 

      Domnul  Damian Valerică – Serviciul Managementul Proiectelor Europene:  

Da, asta este tot articolul care se introduce in hotarare. 

       Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Din total Proiect, cat s-a realizat 

pana acuma? 

       Domnul  Damian Valerică – Serviciul Managementul Proiectelor Europene: A 

fost 3.000.000, ce mai estimam noi ca mai ramane, 60-70%. 
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       Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: As vrea sa va intreb, la toate 

proiectele astea a caror finalizare urmeaza sa fie suportata din bugetul local, cand 

au inceput lucrarile? 

        Domnul  Damian Valerică – Serviciul Managementul Proiectelor Europene: 

Haideti sa va zic, aici care sunt motivele,cererea de finantare a aparut foarte tarziu, 

prefinantarea, apoi au aparut si anumite probleme  tehnice, si acolo la Baia 

Populara avem o problema cu vecinii pentru ca, in momentul in care a luat tot ce 

este in jurul cladirii, noi ca Primarie, efectiv, nu avem nici acces , nici nimic.Ne-au 

tinut blocati si domnul Hagiu Costel si acum ne mai face diverse probleme. Asta 

este situatia, termen de lucrari a fost 6 luni de zile, desi in proiectul tehnic erau 24 

de luni.Initial , cand am pornit proiectul noi, de finantare, proiectul tehnic, si cum 

sa spun, am fost oarecum fortati sa punem termenele acestea mici, la 6 luni, daca 

cererea de prefinantare vine cu o intarziere de 2 luni, procesarea la ADR din lipsa 

de personal dureaza, la cererea la rambursare. Astea sunt motivele. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:Da, dar stiti de ce va intreb, la toate 

proiectele acestea s-a pus termenul final maxim, 31.12.2024. Asa ati pus. In cazul 

in care nu se finalizeaza, daca pana acuma nu s-a facut nici 50% din proiect?! 

         Domnul  Damian Valerică – Serviciul Managementul Proiectelor Europene: 

Daca in 6 luni au fost facute 60-70% din lucrari,cred ca se rezolva. Oricum la 

lucrari in plus s-au semnat actele aditionale, eventual putem pune termene la lucrari 

foarte scurte. 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Daca mai apar situatii neprevazute, 

mai faceti o prelungire? 

         Doamna ec.Sirghe Aurora – sef Serviciu Managementul Proiectelor 

Europene: Motivele care au fost prezentate la Baia Populara, se pliaza pe toate 

proiectele nefinalizate. La toate s-au incheiat contractele de finantare tarziu, a durat 

foarte mult evaluarea proiectelor la Autoritatea de Management. Noi am depus 

proiectele din anul 2019, contractele de finantare s-au incheiat la finele anului 

2021,si chiar in martie - aprilie 2022 la o parte din ele. In 6 luni de zile, plus 

procedura de achizitie care a fost reluata, atribuirea contractelor s-a facut cu 

intarziere pentru ca nu au fost ofertanti, nu am avut efectiv cum sa finalizam 

proiectele pana la 31.12.2023. Astea sunt motivele, plus finantarea, care merge 

foarte greu, cu cereri de prefinantare, cereri de rambursare, dar si modificarile 

legislative care efectiv ne-au dat peste cap. Daca venea Ordonanta nr.101,cu 

prefinantarea, undeva macar in octombrie, sau undeva in luna septembrie, noi ne 

miscam cu totul si cu totul altfel. Dar ei dupa ce au vazut ca sunt blocati cu toate, 

au venit , si acum asteptam prefinantari,si nu stiu daca vor veni, noi am depus, 

asteptam prefinantari, dar nu stim daca vor veni. Am depus la Ordonanta 101 si 

speram sa vina sa putem plati lucrarile pentru care depus cerere de plata, este un pic 

cam dificil, dar o sa ne straduim sa le rezolvam pana la final, sa scoatem ce este 

mai bun din toata situatia asta. 
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          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Mai sunt alte 

intrebari? Daca nu mai sunt, trecem la vot. 

         Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Supun la vot 

proiectul de hotărâre completat cu continutul Art.3 mentionat anterior. Cine este  

pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

            Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian 

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 
 

- - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru 

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

 

- 

 

 

- 

 

 

 

7.  Focia Alexandru 
nu si-a exprimat votul, nu era conectat la 

platforma  online de videoconferinta 

8.  Mardari Gianina 

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

9.  Matei Ionel  
X 

 
- - 

10.  Matei Gabriela 
X 

 
- - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

14.  Popa Cristinel 
X 

 
- - 

15.  Romila Claudiu  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 
 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta 
X 

 
- - 

17.  Toma Cătălina Tania 
X 

 
- - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

             Secretar general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea completată  a 

fost adoptată cu  17  voturi  pentru).Domnul consilier local Focia Alexandru nu si-a exprimat 

votul, nu era conectat la platforma  online de videoconferinta. 



17 | P a g e  

 

 

          6.Proiect de hotarare nr.513 din 05.12.2023 privind  aprobarea 

prelungirii duratei proiectului “Reabilitare dispensar Casa Ralea și înființarea 

unui Centru de recuperare medicală pentru adulți și copii” cod SMIS 142238,  

finanțat în cadrul POR 2014-2020,  in scopul finalizarii acestuia din fonduri 

proprii pana cel tarziu la data de 31.12.2024. 

              Preşedintele de şedinţă, domnul consilier  Popa Cristinel  precizeaza 

ca există  avize favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest 

proiect de hotarare: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea 

domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia  de comunicare, integrare europeana, relatii cu alte consilii locale sau 

organisme similare, relatii externe – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

         Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Sunt discutii   la 

acest proiect de hotarare?  

          Domnul Damian Valerică – Serviciul Managementul Proiectelor Europene: 

Si aici, tot asa, se introduce un nou articol: 

            “Art.3. Se aproba noua valoare estimata rest necesar de finanțare pentru 

proiectul “Reabilitare dispensar Casa Ralea și înființarea unui Centru de recuperare 

medicală pentru adulți și copii”cod SMIS 142238, respectiv cheltuielile estimate 

pentru finalizarea proiectului dupa data de 31.12.2023, in suma de 850.000,00 lei 

(inclusiv TVA).” 

        Domnul Damian Valerică–Serviciul Managementul Proiectelor Europene: 

Intr-adevar, aici, fiind suma initiala neeligibila mult mai mare, daca asta este 

estimarea, implica un efort in jur de 600.000 lei. 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Cheltuieli neeligibile la Casa 

Ralea? 

          Domnul Damian Valerică–Serviciul Managementul Proiectelor Europene: 

Neeligibile au fost foarte mici = 200.000 lei. 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Neeligibile au fost mici, eligibilele 

au fost fost mari. Conform estimarilor,si aici s-a facut licitatie de 2 ori, nu s-a 

prezentat nimeni, apoi s-a prezentat in ultimul moment, plus ca au mai aparut si  

niste probleme  tehnice, si acolo mai sunt probleme, au aparut niste izvoare. 
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          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Supun la vot 

proiectul de hotărâre completat cu continutul Art.3 mentionat anterior. Cine este  

pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

            Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian 

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 
 

- - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru 

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- 

 

 

- 

 

 

 

7.  Focia Alexandru 
nu si-a exprimat votul, nu era conectat la 

platforma  online de videoconferinta 

8.  Mardari Gianina 

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  Romila Claudiu  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 
 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

             Secretar general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea completată  a 

fost adoptată cu  17  voturi  pentru).Domnul consilier local Focia Alexandru nu si-a exprimat 

votul, nu era conectat la platforma  online de videoconferinta. 

 

 

 

         7.Proiect de hotarare nr.514 din 05.12.2023 cu privire la aprobarea 

prelungirii duratei proiectului “Construirea unui teatru de vara in zona Recea” 
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cod SMIS 153167 finanțat în cadrul POR 2014-2020;, in scopul finalizarii acestuia 

din fonduri proprii pana cel tarziu la data de 31.12.2024. 

           Preşedintele de şedinţă, domnul consilier  Popa Cristinel  precizeaza ca 

există  avize favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest 

proiect de hotarare: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea 

domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia  de comunicare, integrare europeana, relatii cu alte consilii locale sau 

organisme similare, relatii externe – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Sunt discutii   la 

acest proiect de hotarare?  

          Doamna Mîcnea Mariana – Serviciul Managementul Proiectelor Europene: 

Si la acest proiect de hotarare  se introduce un nou articol: 

            “ Art.3. Se aproba noua valoare estimata rest necesar de finantare pentru 

proiectul“Construirea unui teatru de vara in zona Recea”,cod SMIS 

153167,respectiv cheltuielile estimate pentru finalizarea proiectului dupa data de 

31.12.2023 in suma de 1.400.000 lei”. 

           Doamna Mîcnea Mariana – Serviciul Managementul Proiectelor Europene: 

Din suma aceasta de 1.400.000 lei, 900.000 lei erau deja neeligibile.Cele 500.000 

lei vor fi suportate de la bugetul local. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel :Multumim! Daca 

mai sunt alte discutii? Daca nu mai sunt, trecem la vot. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel :Supun la vot 

proiectul de hotărâre completat cu continutul Art.3 mentionat anterior. Cine este  

pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

         Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian 

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 
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6.  Corjinschi Ioan Alexandru 

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- 

 

 

- 

 

 

 

7.  Focia Alexandru 
nu si-a exprimat votul, nu era conectat la 

platforma  online de videoconferinta 

8.  Mardari Gianina 

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  Romila Claudiu  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

             Secretar general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea completată  a 

fost adoptată cu  17  voturi  pentru).Domnul consilier local Focia Alexandru nu si-a exprimat 

votul, nu era conectat la platforma  online de videoconferinta. 

 

           8.Proiect de hotarare nr.515 din 05.12.2023 cu privire la aprobarea 

prelungirii duratei proiectului “Construcția unui centru multi-funcțional în 

ZUM 3-Dric” cod SMIS 138482 finanțat în cadrul POR 2014-2020; în scopul 

finalizării acestuia din fonduri proprii până cel târziu la data de 31.12.2024. 

        Preşedintele de şedinţă, domnul consilier  Popa Cristinel  precizeaza ca 

există  avize favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest 

proiect de hotarare: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea 

domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia  de comunicare, integrare europeana, relatii cu alte consilii locale sau 

organisme similare, relatii externe – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     
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           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Sunt discutii   la 

acest proiect de hotarare?  

          Doamna Antohi Tatiana – Serviciul Managementul Proiectelor Europene: Si 

la acest proiect de hotarare  se introduce un nou articol: 

“Art.3 Se aprobă noua valoare estimată rest necesar de finanțare pentru 

proiectul “Construcția unui centru multi-funcțional în ZUM 3-Dric” cod SMIS 

138482, respectiv cheltuielile estimate pentru finalizarea proiectului, după data de 

31.12.2023, în sumă de 1.995.341,17 lei.” 

Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Multumim! 

Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Numai putin! Aici avem o valoare 

neeligibila, la ZUM.3,este de “179.000 lei”,da? Totalul proiectului era de 

“2.500.000”? 

Doamna  ec.Sirghe Aurora  – Serviciul Managementul Proiectelor Europene: 

Este “3.571.828”, actualizat urmare Ordonantei nr.64, din care: eligibile “3.325.145 

lei ”, neeligibile “246.683 lei”. Din toata valoarea, mai  ramane rest de executat 

suma care v-a fost prezentata in articol( Art.3 care s-a introdus in HCL). 

Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Adica “2.000.000” lei ? 

Doamna ec.Sirghe Aurora – Serviciul Managementul Proiectelor 

Europene:Da, aproximativ, din care “200 si ceva de mii” erau deja neeligibile in 

cadrul proiectului, si da, diferenta v-a afecta bugetul local, pentru ca acest proiect a 

fost  majoritar pe eligibile. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Vreau sa intreb pe doamna director 

executiv – ec.Safta Trofin – in urma introducerii acestor articole( Art.3 in HCL) de 

astazi, care este valoarea totala a sumelor ce vor trebui suportate de bugetul local ca 

urmare a inceperii anumitor proiecte pe anumite date de neeligibilitate, de 

eligibilitate, si acum a modificarii lor cu aceste sume, ne puteti spune?  

          Doamna ec.Safta Trofin – director  executiv la Directia Economica: Pot 

spune, dar va dati seama, aproximativ, pe fondul legislatiei actuale, am sa prezint o 

situatie generala,nu pot sa o certific astazi, deci, noi avem astazi 15 proiecte in 

derulare, 7 se inchid, 8 raman. Din 8 , 4 sunt acele cu etapizarea, 4 sunt  cele fara 

etapizare. La data de astazi, urmare la ce s-a intamplat in anul 2023, noi am facut 

un imprumut de 4.000.000 lei. La data de astazi s-au  cheltuit  “383.000”, diferenta 

o am inca in soldul imprumutului contractat. 

        Domnul consilier Bobârnat Radu: Asta insemnand vreo 3.600.000. 

        Doamna ec.Safta Trofin – director  executiv la Directia Economica: Asta 

odata, in anul.... 

Domnul consilier Bobârnat Radu: Dar nu am zis daca sunt bani, deocamdata 

am zis sa vedem cu ce sume..... 

Doamna ec.Safta Trofin – director  executiv la Directia Economica: Ajung si 

acolo. 

Domnul consilier Bobârnat Radu: Ati inceput cu resursa. 
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Doamna ec.Safta Trofin – director  executiv la Directia Economica: Vroiam 

sa prezint pe ce fond al problemei ne aflam. Deci, parte din imprumut + in anul 

2023 am avut neeligibile in bugetul local  „4.794.000” din care la data de astazi mai 

am  „2.722.000”, astea se vor duce in excedentul bugetului local, da, care in anul 

financiar urmator vor urma aceeasi destinatie pe aceleasi proiecte.La cele 4 proiecte 

unde nu mai exista etapizare ar insemna undeva la, daca s-ar mai deconta, asa cum 

au spus colegii de la Proiecte Europene, sunt avansate si acele prefinantari, ar trebui 

sa fie in plus pe bugetul local, la celelalte sunt asigurate sursele, unde nu s-au 

cheltuit, practic in anul 2024 tot de tine de FEN, de fonduri externe pentru cele 4 

proiecte + subventia de la bugetul statului, astea vor deveni neeligibile. Probabil se 

va duce undeva la „5 milioane.” In conditiile in care in anul 2023 am putut sa 

punem aproape „5 milioane” de la local, neeligibilele, pe fondul legislatiei actuale, 

s-ar putea sa pun si in anul 2024. In situatii extreme, daca nu se poate.... 

Domnul consilier Bobârnat Radu: Mai facem un imprumut?! 

Doamna ec.Safta Trofin – director  executiv la Directia Economica:Da, dar la 

data de astazi, este pe site-ul institutiei, gradul de indatorare a Primariei 

Municipiului Husi. Este 5,74. 

Domnul consilier Bobârnat Radu:Da, am vazut, stiti ca v-am intrebat!? 
Doamna ec.Safta Trofin – director  executiv la Directia Economica: In 

momentul in care eu as mai face imprumutul acesta, chiar daca pe anul 2024 am 

„783”, la gradul de indatorare, doamna Popa poate sa confirme lucrul acesta,  

se i-au in calcul veniturile proprii din anul respectiv, automat se iau in calcul si 

cotele de Trezorerie, si venituri proprii. Tot undeva la „6 virgula”, dar asta in 

situatia in care exista cadrul legal, anul asta mai este o Ordonanta care  puteam sa 

fac imprumut , acum, pana pe 15 decembrie, dar exact cum v-au spus colegii de la 

Proiecte Europene, nu avem nici un fel de data certa, sau poate la un moment dat 

numai pe Regiunea Nord-Est erau undeva la 600 de proiecte neinchise.Probabil, la 

un moment dat, se va interveni, spun si eu, ca Guvern,dar nu suntem, adica anul 

2024 va fi greu dar nu imposibil de traversat. Dar nu a fost usor nici anul 2023. 

Adica, nu suntem inca in sistemul de avarie.... 

Domnul consilier Bobârnat Radu: Dar nici comod nu este! 

Doamna ec.Safta Trofin – director  executiv la Directia Economica: Nu este 

adevarat, la data de astazi, domnule consilier Bobârnat , am furnizori restanti la 

30.11.2023 , 0(zero). 

Domnul consilier Bobârnat Radu:Asta este bine. 

Doamna ec.Safta Trofin – director  executiv la Directia Economica:Da, dar la 

anul vine rata, dobanda de la „contractat”, vin mai multe. 

Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Asteptati sa mai primiti acuma 

bani din…? 

Doamna ec.Safta Trofin – director  executiv la Directia Economica: La 

proiecte apare sustenabilitatea proiectelor respective pe bugetul local, nu este usor, 

dar nu imposibil de traversat. 
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Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Aveti sume de incasat, acum, pana 

la sfarsitul anului, deconturi depuse pentru luccrari executate, de incasat de la 

Uniunea Europeana, pana la sfarsitul anului ? 

Doamna ec.Sirghe Aurora – sef Serviciu Managementul Proiectelor 

Europene: Sigur ca da, avem cereri de plata  pe parcurs, avem, desigur! 

Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Cam cat aveti? 

Doamna ec.Sirghe Aurora – sef Serviciu Managementul Proiectelor 

Europene: Undeva la 20 de milioane. 

Doamna ec.Safta Trofin – director  executiv la Directia Economica:Exact 

cum v-au spus colegii de la Proiecte Europene, situatia este un pic incurcata si prin 

legislatia de moment. S-a depus cerere de plata, depun documentele sa-mi dai banii, 

s-a discutat, ca stai ca anulam tot ce este cerere de plata si va dau prefinantare, 

adica avansuri. Este chiar ieri primit un avans pe „Corni”. 

Doamna ec.Sirghe Aurora – sef Serviciu Managementul Proiectelor 

Europene: Da, pe “Corni”, asa este. 

Doamna ec.Safta Trofin – director  executiv la Directia Economica: 

„3.800.000”, de asta am si spus ca nu pot fi niste sume certe. 
Domnul consilier Bobârnat Radu: Avansurile astea sunt pentru lucrari 

executate? 

Doamna ec.Sirghe Aurora – sef Serviciu Managementul Proiectelor 

Europene:Da, sunt prefinantari, pentru situatii de lucrari. 

Domnul consilier Bobârnat Radu: Este o cerere de plata? 

Doamna ec.Sirghe Aurora – sef Serviciu Managementul Proiectelor 

Europene: Aceste cereri de plata sunt mecanisme reglementate de “Ordonanta 40”, 

si cu ele  am lucrat pe toata perioada de implementare. 

 Domnul Dumascu Emanoel: Probabil ca logica lor este  sa nu piarda timpul 

cu  analiza cererilor, dau avansul gramada si apoi fac reglarea.Ceva de genul asta. 

Doamna ec.Safta Trofin – director  executiv la Directia Economica: Cele 4 

proiecte care se afla in etapizare, va trebui restituita prefinantarea la data de 

31.12.,pentru ca nu mai ai cum sa cheltui, la celelalte au fost cazuri la care s-a 

trecut cu prefinantare, cum ati avut si anul acesta in excedentul bugetului local, am 

avut prefinantare pe Primarie. 

Domnul consilier Bobârnat Radu:Da. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Da, multumim! 

Trecem la vot. Supun la vot proiectul de hotărâre completat cu continutul Art.3 

mentionat anterior. Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin 

“ridicarea mainii”. 

            Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 
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4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - 
- 

 

5.  Cocuz Adrian 
nu si-a exprimat votul, nu era conectat la 

platforma  online de videoconferinta 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru 
nu si-a exprimat votul, nu era conectat la 

platforma  online de videoconferinta 
 

7.  Focia Alexandru 
nu si-a exprimat votul, nu era conectat la 

platforma  online de videoconferinta 

8.  Mardari Gianina 

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

9.  Matei Ionel  
X 

 
- - 

10.  Matei Gabriela 
X 

 
- - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

14.  Popa Cristinel 
X 

 
- - 

15.  Romila Claudiu  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 
 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

         Secretar general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea 

completată  a fost adoptată cu  15  voturi  pentru).Domnii  consilieri  locali 

Cocuz Adrian, Corjinschi Ioan Alexandru,  Focia Alexandru nu si-au exprimat 

votul, nu erau  conectati  la platforma  online de videoconferinta. 

 

          9.Proiect de hotarare nr.516 din 05.12.2023  privind aprobarea privind  

aprobarea acordarii despagubirilor cofinantatorilor conductei de gaze 

naturale situate in str.Corni, municipiul Husi, jud.Vaslui, in valoare de  968,04 

lei cu TVA, reprezentand cota-parte la investitia existenta (racord de gaze 

naturale in lungime de 11 m) si la extinderea conductei de distributie, a carei 

plata este necesara pentru racordarea cladirii Gradinita nr.8 Husi  care face 

obiectul proiectului “Rest de executat-Construire Gradinita nr.8 - Husi ”. 

              Preşedintele de şedinţă, domnul consilier  Popa Cristinel  precizeaza 

ca există  avize favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest 

proiect de hotarare: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 



25 | P a g e  

 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea 

domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

        Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Sunt discutii   la 

acest proiect de hotarare? Daca nu sunt discutii, trecem la vot. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

         Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian 

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru 
nu si-a exprimat votul, nu era conectat la 

platforma  online de videoconferinta 
 

7.  Focia Alexandru 

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

8.  Mardari Gianina 

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

14.  Popa Cristinel 
X 

- 
- 

 

15.  Romila Claudiu  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

             Secretar general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea  a 

fost adoptată cu  17  voturi  pentru).Domnul consilier local Corjinschi Ioan 
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Alexandru   nu si-a exprimat votul, nu era conectat la platforma  online de 

videoconferinta. 
 

            10.Proiect de hotarare  nr.517 din 05.12.2023 privind alocarea sumei de 

20.000 lei cu TV, reprezentand un ajutor financiar pentru Parohia “Sfantul 

Ilie” Husi. 

              Preşedintele de şedinţă, domnul consilier  Popa Cristinel  precizeaza 

ca există  avize favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest 

proiect de hotarare: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea 

domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

        Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Sunt discutii   la 

acest proiect de hotarare? Daca nu sunt, trecem la vot. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

            Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - 
- 

 

5.  Cocuz Adrian 
nu si-a exprimat votul, nu era conectat la 

platforma  online de videoconferinta 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru 
nu si-a exprimat votul, nu era conectat la 

platforma  online de videoconferinta 
 

7.  Focia Alexandru 
nu si-a exprimat votul, nu era conectat la 

platforma  online de videoconferinta 

8.  Mardari Gianina 

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

9.  Matei Ionel  
X 

 
- - 

10.  Matei Gabriela 
X 

 
- - 
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11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza 
nu si-a exprimat votul,  

nu se afla in sala de sedinta 

13.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

14.  Popa Cristinel 
X 

 
- - 

15.  Romila Claudiu  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta 
X 

 
- - 

17.  Toma Cătălina Tania 
X 

 
- - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretar general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a 

fost adoptată cu  14  voturi  pentru).Domnii  consilieri  locali Cocuz Adrian, 

Corjinschi Ioan Alexandru,  Focia Alexandru -  nu si-au exprimat votul, nu erau  

conectati  la platforma  online de videoconferinta. D-na consilier local  Patrascu 

Luiza - nu si-a exprimat votul, nu se afla in sala de sedinta. 

 

         11.Proiect de hotarare nr.518 din 05.12.2023 privind rectificarea bugetului 

local -etapa decembrie 2023. 

              Preşedintele de şedinţă, domnul consilier  Popa Cristinel  precizeaza 

ca există  avize favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest 

proiect de hotarare: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 
        Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Sunt discutii   la 

acest proiect de hotarare?  

        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: In mare am vazut cum s-a repartizat 

suma aceea de “2.000.000”, inteleg ca a fost repartizata de Guvern, da? 

         Doamna ec.Safta Trofin – director  executiv la Directia Economica:Da, de 

Guvern, din fondul de rezerva. 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “1.650.000” este la strazi. 

          Doamna ec.Safta Trofin – director  executiv la Directia Economica:Da, 

„reparatii strazi”. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Lucrarile s-au executat sau 

urmeaza sa se execute? 
         Doamna ec.Safta Trofin – director  executiv la Directia Economica: Lucrarile 

sunt executate in cadrul Acordului-contract , cu contract subsecvent. 
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          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:Da, am inteles. 
          Doamna ec.Safta Trofin – director  executiv la Directia Economica: Am 

inteles ca este executata o valoarea mai mare, dar astea sunt posibilitatile la ora 

asta. 
           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Am vazut ca ati dat si 150.000 lei 

la „servicii de intretinere iluminat public”. Vroiam sa stiu si eu, daca poate sa-mi 

spuna cineva din Primarie , in ce constau aceste servicii ? Toata lumea se plange , 

chiar si in  cazul meu, este un bec care nu functioneaza de nu stiu  cate luni de zile, 

i-a luat vantul si abajurul ala, Dumnezeu mai stie unde este, chiar in fata blocului la 

mine, cum se semnalizeaza la Primarie cand nu functioneaza iluminatul public? 

Exista un sistem de supreaveghere? 

          Domnul viceprimar al municipiului Husi, jr.Ciupilan Valeriu Ioan: Inca nu, 

dar la urmatorul Proiect o sa fie o statie de monitorizare a  avariile care apar. 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Vad multa lume care se plange ca 

nu functioneaza iluminatul public, pe strada Stefan cel Mare, pe strada „nu stiu 

care”, s.a.m.d, ca dispar sigurantele, asta am inteles ca a fost o motivatie data de 

Primarie, ca nu stiu mai ce, dar vad la acum la final de an de dau 150.000 lei si 

vreau sa stiu si eu pentru ce? 

          Domnul viceprimar al municipiului Husi, jr.Ciupilan Valeriu Ioan: Pentru 

mentenanta asta. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Cu „150.000” se rezolva acuma pe 

final de an? 

         Domnul viceprimar al municipiului Husi, jr.Ciupilan Valeriu Ioan: Sa se 

rezolve, daca nu bagam bani, nu rezolvam! Trebuie sa aiguram niste bani! 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: In 2 saptamani se rezolva ce nu s-a 

rezolvat intr-un an de zile? 
           Domnul viceprimar al municipiului Husi, jr.Ciupilan Valeriu Ioan: Sunt 

foarte multe probleme, apar tot felul de situatii, nu au fost bani in buget, achitam 

facturi din urma, au lucrat”pe degeaba”, acum ne reglam cu facturile. Sunt foarte 

multe probleme, eu sper ca la anul viitor sa nu se mai arda nici un bec in orasul 

asta, ne-am saturat si noi de cate reclamatii sunt, pe „buna-dreptate” oamenii 

reclama! 
          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Mai ales in perioada asta cand se 

insereaza de la ora 16,00, copiii mai vin de la scoala, este bezna prin anumite 

locuri. 
           Domnul consilier Bobârnat Radu: Serviciul de iluminat public este 

concesionat, da? 

          Domnul viceprimar al municipiului Husi, jr.Ciupilan Valeriu Ioan: Da. 
          Domnul consilier Bobârnat Radu: Si firma care a concesionat, are un 

contract, de ce nu-l respecta? 

          Domnul viceprimar al municipiului Husi, jr.Ciupilan Valeriu Ioan: Oamenii 

vin cand sunt chemati! 
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          Domnul ing.Dumascu Emanoel – sef Serviciu Tehnic: Dar nici noi nu 

respectam, asta era ideea. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: In ce sens nu respectam? Nu le platim la 

timp sau ce? Asta este problema? 

          Domnul viceprimar al municipiului Husi, jr.Ciupilan Valeriu Ioan: Nu au 

fost bani si a trebuit sa amanam. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Din cauza asta ei nu-si fac treaba! 

          Domnul ing.Dumascu Emanoel – sef Serviciu Tehnic: Nu, oamenii isi fac 

treaba, conform contractului de servicii trebuie sa achitam facturile in termen, dar 

exista si restante. 
          Domnul consilier Bobârnat Radu: Care  restante, ce restante? 

         Doamna ec.Safta Trofin – director  executiv la Directia Economica: Eu nu pot 

sa va spun, nu le am, am restituit facturile pentru ca numai aveam buget, nu pot sa 

va raspund la intrebarea asta. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Sa inteleg ca avem restante la dansii, nu ? 

Pentru iluminat, pentru mentenanta, s.a.m.d. 

          Doamna ec.Safta Trofin – director  executiv la Directia Economica: Restanta 

este atunci cand este in evidenta contabila si depaseste termenul. 

          Domnul viceprimar al municipiului Husi, jr.Ciupilan Valeriu Ioan: Acum le 

dam banii sa achitam ce avem de achitat. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Vina este impartita intr-un fel, nu ? Asta 

este! 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel: Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

            Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian 

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru 
nu si-a exprimat votul, nu era conectat la 

platforma  online de videoconferinta 
 

7.  Focia Alexandru 

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

8.  Mardari Gianina 

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

9.  Matei Ionel  X - - 
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10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza 
nu si-a exprimat votul,  

nu se afla in sala de sedinta 

13.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  Romila Claudiu  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

             Secretar general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea  a 

fost adoptată cu  16  voturi  pentru). Domnul  consilier  local Corjinschi Ioan 

Alexandru, nu si-au exprimat votul, nu era conectat la platforma  online de 

videoconferinta. D-na consilier local  Patrascu Luiza  nu si-a exprimat votul, nu se 

afla in sala de sedinta. 

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: O sa se dea drumul la “luminitele  

de sarbatori” sau cand ? 

           Domnul viceprimar al municipiului Husi, jr.Ciupilan Valeriu Ioan: Speram 

sa le dam drumul in 2 zile. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Pe 10 decembrie? 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Eu nu prea circul seara, dar sunt 

persoane care si-ar dori sa vada “luminitele de sarbatori”. 

           Domnul ing.Dumascu Emanoel – sef Serviciu Tehnic: Anul asta a fost o 

mica intarziere pentru ca s-au comandat ghirlande noi si urmeaza sa fie puse in 

functiune. 

          Domnul viceprimar al municipiului Husi, jr.Ciupilan Valeriu Ioan: Va 

multumim frumos! 

 

          Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Popa Cristinel  : Daca nu mai 

sunt alte subiecte de discutat, declar   închise lucrările  ședinței  extraordinare, 

convocată de îndată,  a Consiliului Local  al Municipiului Huşi  din   

08 decembrie  2023. 

              
 

    PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                          SECRETAR GENERAL ,   

               Cristinel Popa                                           jr.Monica Dumitrașcu  

 
 
 
     Întocmit, 
     Consilier  
 Anișoara Oprea  


